

Schlieren, 15. November 2022

Info Energiekostenzuschlag im VITIS ab 1. Dezember 2022

Geschätzte VITIS Gäste

Auch VITIS wird von massiven Preiserhöhungen für Gasverbrauch (Heizanlagen) und für Stromverbrauch nicht verschont! Die Gründe dafür sind sicher allseits bekannt.

Diese Energiepreise haben sich seit Mai 2022 verdreifacht und die Energielieferanten haben ab November 2022 weitere, teilweise massive Preiserhöhungen angekündigt.

Wir sehen uns leider gezwungen einen Teil der Energiepreiserhöhung moderat zu überwälzen.

Ab 1. Dezember 2022 werden deshalb alle Buchungen für Platzmiete für Tennis, Squash & Badminton CHF 2.- pro Spieleinheit erhöht.

Betrifft alle Einzelbuchungen, Buchungen von Lehrern, Schulen, Clubs

**Danke für Ihr Verständnis
Geschäftsleitung VITIS SportCenter**

Info Energy cost surcharge at VITIS from 1 December 2022

Dear VITIS guests

Even VITIS will not be spared massive price increases for gas consumption (heating systems) and for electricity consumption! The reasons for this are certainly known to everyone.

These energy prices have tripled since May 2022 and the energy suppliers have announced further, in part massive price increases from November 2022.

Unfortunately, we are forced to pass on part of the energy price increase in a moderate way.

From December 1st, 2022, all bookings for court rental for tennis, squash & badminton will therefore be increased by CHF 2 per unit.

Affects all individual bookings, bookings by teachers, schools, clubs.

**Thank you for your understanding
Management VITIS SportCenter**